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Aan: Gemeente Haarlem 
t.a.v burgemeester Jos Wienen 
Postbus 511 
2003 PB Haarlem 
 
Van: Wijkraad Rozenprieel, info@wijkraadrozenprieel.nl  
 
Afschrift: wethouder Floor Roduner, Mirjam Boxhoorn  
 
Betreft: opheffing wijkraad Rozenprieel 
 

Haarlem, 24 januari 2023, 

 

Geachte meneer de burgemeester, drs. Wienen, 

Bijna 15 jaar nadat we de toen slapende wijkraad Rozenprieel, één van de (zo niet de: 

daarover lopen de annalen uiteen) oudste wijkraden van Haarlem en Nederland, weer 

wakker schudden, zien wij, de momenteel nog zittende wijkraadsleden, ons 

genoodzaakt haar op te heffen. Uw college heeft besloten de wijkraden af te schaffen, 

ten faveure van ‘platforms’ – een ontwikkeling die ons inziens een concrete 

bewonersrepresentatie die zich historisch bewezen heeft inruilt voor een 

ongedefinieerde vorm van selectieve initiatieven. Of het nu uit bevlogenheid om de 

hippe ‘nieuwe democratie’ is, of toch om meer tactische overwegingen als divide et 

impera, ons inziens is het een sprong terug in de bewonersparticipatie. 

Daarbij komt nu dat wij, die altijd al moeite hadden met het vinden van aanwas, 

ondanks herhaalde pogingen daartoe, in het afgelopen jaar niet in staat zijn gebleken 

om nieuwe wijkraadsleden te vinden. Bij de laatste openbare vergadering, afgelopen 

13 december, hebben wij daarom bij gebrek aan opvolging moeten besluiten tot het 

opheffen van de wijkraad Rozenprieel.  

Conform het reglement verzoeken wij u de erkenning van de wijkraad Rozenprieel in 

te trekken. Daartoe hebben wij als volgt voldaan aan de eisen gesteld in artikel 15. 
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Zoals ieder jaar heeft de wijkraad financiële verantwoording afgelegd over de 

besteding van het subsidievoorschot over 2022. Na goedkeuring door de gemeente en 

terugbetaling van het niet besteedde voorschotbedrag (te weten euro 1138,83), zijn 

alle gelden en bezittingen van de wijkraad die gefinancierd zijn uit de subsidie van de 

gemeente toegekomen aan het college. 

De wijkraad bezit dan nog een klein eigen vermogen, dat in de loop der jaren is 

ontstaan, onder andere uit giften en advertentiebijdragen. Na bepaling en 

terugbetaling van bovengenoemd gemeentelijk subsidievoorschotsaldo, en mogelijk 

nog enige bankkosten, gaat het naar verwachting om een bedrag van ongeveer euro 

4500. Afgesproken met gebiedsverbinder Mirjam Boxhoorn (cc) is dat dit bedrag 

wordt overgemaakt naar een aparte bankrekening van de gemeente Haarlem. Het geld 

vervalt dus aan de gemeente, maar is geoormerkt om de (zeer bescheiden) lopende 

kosten van de wijkwebsite www.Rozenprieel.nu nog een aantal jaren uit te betalen. 

Deze website is een belangrijk en actief communicatieorgaan, voor en door de wijk, 

en we zien haar daarom graag nog even zo in de lucht gehouden. Het bedrag dat wij 

zullen overmaken volstaat om dit nog zeker 25 jaar te doen. Oud-wijkraadslid Liza 

van Doorn zal de website nog enige tijd onder haar hoede houden en daarna opheffen. 

Direct na overboeking van het gehele banksaldo naar deze gemeenterekening zullen 

wij de bankrekening van de wijkraad, bij ING bank, opheffen. Het dagelijks bestuur – 

ondergetekenden – verklaren geen weet te hebben van verdere lopende zakelijke of 

financiële verplichtingen van de wijkraad.  

Graag vernemen wij op zo kort mogelijke termijn uw akkoordverklaring op deze 

financiële afwikkeling, waarmee dan de opheffing van de wijkraad volledig is 

afgerond. Ook voor vragen zijn wij vanzelfsprekend bereikbaar. 

Rest ons nog twee dingen. Het ene is te zeggen dat wij tevreden terugkijken op een 

wijkraadsperiode van 15 jaar waarin we onze wijk hebben kunnen helpen verbeteren. 

Al was het proces dikwijls onnodig zwaar – regelmatig moesten we op de barricaden, 

meestal tegen wethouders, ambtenaren of Ymere; de gemeenteraad vonden we vrijwel 

altijd wel aan onze zijde – trots zijn we op de resultaten. Het Rozenprieel is nu een 

gewilde wijk om te wonen, vooral ook bij jonge gezinnen. De Hannie Schaftschool en 

het schoolgebouw zijn voor de wijk bewaard gebleven. De Greiner is prachtig 
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gerestaureerd tot een bruisende gemeenschap van ondernemers. De Tuin van Jonker is 

een oase van groen en rust geworden. Een ontsierende bustunnelmond aan onze kant 

van het Spaarne is voorkomen. De Merenstoren is gerestaureerd, evenals diverse 

blokken woningen uit rond 1900 verspreid over de hele buurt. Dat heeft weer 

particulieren aangezet tot het opknappen van hun huizen. Funderingen zijn hersteld. 

De gemeente is uit de Roos vertrokken, uit het megalomane Koningstein en 

verpauperende Edelweiss, en op die plekken vindt nu passende en respectvolle 

woningbouw plaats. Het weinige groen is verbeterd. En laatstelijk is het 

Voortingsplantsoen, het hart van onze wijk, volledig aangepakt, inclusief een sociale 

paragraaf. 

De Roos staat er structureel goed voor. Verkrotting en dreiging van sloop hebben 

plaats gemaakt voor respect voor het bestaande en restauratie. Er ligt een goed 

bestemmingsplan – toen (en misschien nog steeds) het dikste van Haarlem. De 

gemeente heeft aandacht voor onze wijk als woonwijk nabij het centrum. 

Wel blijft er natuurlijk veel te doen – zo hopen wij van harte dat de gemeente 

binnenkort, als de grote bouwwerkzaamheden zijn afgerond, de straten, stoepen, 

riolen en afvalbakkenwildgroei eindelijk eens systematisch aanpakt, en zo de 

openbare ruimte heel, schoon en prettig maakt. 

Het tweede wat ons rest is een verzoek aan u persoonlijk. Eind 2021 is ons Rolf Baron 

ontvallen, een markante Rozenprieëler, oud-wijkraadslid en vriend van vele 

wijkbewoners. Wij zouden graag zien dat er in de Roos een straat – of liever een 

steeg: Rolf was een wandelaar – naar hem vernoemd wordt. Een bijzonder goed 

passende plek hiervoor is de nieuwe doorgang die ontstaat tussen de Koningsteinstraat 

en het Zuider Buiten Spaarne, als straks het nieuwbouwproject Koningshof voltooid 

is. Dit nieuw stukje aan te leggen openbare weg, langs een strook openbaar groen en 

bedoeld voor fietsers en voetgangers, heeft nog geen officiële naam. Het zou heel 

passend zijn, menen wij, als dit het “Rolf Baronpad” kon worden. 

Met het Rolf Baronpad ontstaat ook de mogelijkheid voor een nader naam te geven 

pleintje, waar dat pad samen komt met de Koningsteinstraat en de Eendjespoortstraat. 

Dat nieuw aan te leggen groene pleintje heeft ook nog geen naam. Voor het hele 
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gebied wordt momenteel het ontwerp bepaald, dus het is een goed moment om over 

passende straatnaamgeving hier na te denken. 

Tot slot. Het spijt ons dat er aan de wijkraad Rozenprieel, deze zo mooi concrete 

vorm van volksvertegenwoordiging op wijkniveau, nu voorlopig een einde komt. Wij 

sluiten het af. Maar we hebben er alle vertrouwen in dat Rozenprieëlers van zich 

zullen laten horen, zodra dat weer nodig mocht blijken. 

In afwachting van uw antwoord verblijven wij, 

Met de meeste hoogachting en een vriendelijke groet, 

Wijkraad Rozenprieel, namens welke 

 

 

Liza van Doorn Maarten Pieter Schinkel Jan Warmerdam 


